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REPUBLIKA HRVATSKA 
ME�IMURSKA ŽUPANIJA 
OP�INA SVETI JURAJ NA BREGU 
Op�insko vije�e 
Pleškovec 27 
 
KLASA:   023-05/09-01/01 
URBROJ: 2109/16-04/3-09-03 
 
Pleškovec, 17. srpnja  2009. godine 
 

 
ZAPISNIK SA 2. SJEDNICE  

OP�INSKOG VIJE�A SVETI JURAJ NA BREGU 
održane u petak 17. srpnja 2009. godine u 19:00 sati 

 
Sjednicu je sazvao Predsjednik Op�inskog vije�a Sveti Juraj na Bregu Marijan Rodinger 
pozivom KLASA: 023-05/09-01/01, URBROJ: 2109/16-04/3-09-02 od 13. srpnja 2009. 
godine. 
 
SJEDNICI SU NAZO�ILI VIJE�NICI: 
Dragutin Barlek, Danijel Krnjak, Zdravko Mohari�, Petra Nedeljko, dipl.ing.agr., 
Damir Novak, Marijan Rodinger, Danijel Srpak, Zoran Šari� dipl.ing.geod., Stjepan 
Tomaši�, Vjeran Vrbanec dipl.iur., Dragica Vugrinec, ing.gra�. i Milan Zanjko,  
SJEDNICI NIJE NAZO�IO VIJE�NIK:  
Viktor Koruni�.  
SJEDNICI SU TAKO�ER NAZO�ILI:  
An�elko Nagrajsalovi�, na�elnik, Miljenko Januši�, ing., zamjenik na�elnika, Karolina 
Karni�nik, administrativni tajnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu. 
 
Predsjednik Op�inskog vije�a Marijan Rodinger je pozdravio prisutne, zapo�eo voditi 
sjednicu, te predložio je dnevni red iz saziva. 
 
DNEVNI RED 
 

1. Aktualni sat  (pitanja, primjedbe, prijedlozi…) 
2. Usvajanje zapisnika sa konstituiraju�e sjednice Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta Op�ine Sveti Juraj na Bregu 

-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�,             
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 

4. Prihva�anje izvršenja Prora�una Op�ine Sveti Juraj na Bregu za I. polugodište 
2009. godine. 
-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
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5. Donošenje Odluke o prihva�anju nalaza revizije 
-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 

6. Donošenje Odluke o izboru Povjerenstva za javnu nabavu, Povjerenstva za 
poljoprivredu i utvr�ivanje šteta od elementarnih nepogoda i Povjerenstva za 
financije i prora�un 
-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
 

O to�kama 3., 4., 5., 6. i 7. dnevnog reda i svim materijalima pripremljenim za sjednicu 
prethodnu raspravu proveli su Op�inski na�elnik i zamjenik na�elnika. 

 
Predsjednik Op�inskog vije�a Marijan Rodinger je pitao da li se prihva�a predloženi dnevni 
red iz saziva, na što su vije�nici dali prijedlog da se to�ka 3. izmjeni u Rasprava o 
izmjenama i dopunama Statuta Op�ine Sveti Juraj na Bregu i stavi pod to�ku 6. tako da 
se to�ke pomi�u za jedno mjesto unaprijed, te to�ka 5. iz dnevnog reda izmjeni u Donošenje 
odluke o izboru Povjerenstva za poljoprivredu i utvr�ivanje šteta od elementarnih 
nepogoda.  
Op�insko vije�e je dnevni red nakon izmjene jednoglasno prihvatilo. 
 

TO�KA 1. 
AKTUALNI SAT (pitanja, primjedbe, prijedlozi,...) 

 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je izvijestio nazo�ne o Kolegiju na�elnika Me�imurske 
županije, gdje se izme�u ostalog razmatrao Prora�un Me�imurske županije, gdje je vidljivo 
da izvršenje prora�una, nije kao što je bio planiran. Prora�un je smanjen sa 195 milijuna kuna 
na 145 milijuna kuna, potreban je rebalans, što �e se morati napraviti i u Op�ini Sveti Juraj na 
Bregu.  
Dragica Vugrinec  je rekla da nije zadovoljna stavkom u županijskom prora�unu za Op�inu 
Sveti Juraj na Bregu za izgradnju sportske dvorane u iznosu od 200.000,00 kuna, što nije 
dovoljno da se neki radovi zapo�nu. Župan I. Perho�  je na dan škole obe�ao da �e se založiti 
za rekonstrukciju crkve i izgradnju sportske dvorane, a sad je ta stavka toliko smanjena.  
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da je županijski prora�un trenutno u minusu i 
ne možemo za sada ništa o�ekivati. 
Zdravko Mohari�  je postavio pitanje što �e biti s asfaltiranjem ceste unutar poduzetni�ke 
zone, jer su planom za 2009. godinu bila planirana sredstva za izgradnju potpune 
infrastrukture u poduzetni�koj zoni,  ali se boji da se to ne�e mo�i iz financirati ove godine, 
što bi za Op�inu Sveti Juraj na Bregu bilo jako loše. Još je pitao što se radi u Pleškovcu prije 
„Venere“? 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da �e se ponovno raspisati natje�aj za 
asfaltiranje, jer to je projekt koji ne smije stati. Poduzetnici su zainteresirani za po�etak 
gradnje tako da bi se u toku 5 godina popunila poduzetni�ka zona. Svima je u interesu da se 
što prije krene u izgradnju. Ako bude potrebno  Op�ina Sveti Juraj na Bregu �e se kreditno 
zadužiti.  
Postavljaju se cijevi na dijelu gdje se voda zaustavljaju i ne otje�e, te radove izvodi ŽUC. 
Iznad toga su oranice i prilikom nevremena, nalet vode prelazi cestu i ošte�uje s druge strane 
utvr�enje biciklisti�ke staze, te je stoga to neophodno napraviti.  
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Zoran Šari� je rekao da je prioritet izgradnja sportske dvorane, jer u te se projekte puno 
uložilo i bilo je puno izmjena i dopuna, a sad se planira  samo 200.000,00 kuna iz županijskog 
prora�una. Predložio je na�elniku An�elku Nagrajsalovi�u da se sastane sa  županom  I. 
Perho�em, i da dogovore i na�u kompromisno rješenje. Ne slaže se da je prioritet 
Gospodarska zona u Brezju, jer tko može jam�iti da �e se zaposliti naši ljudi iz naše op�ine. 
Potrebno je više mjeseci da se izgradi potrebna infrastruktura.  
Pitao je na�elnika An�elka Nagrajsalovi�a i zamjenika na�elnika Miljenka Januši�a da li su 
profesionalci ili ne, te da su se u toku 8 dana od stupanja na vlast trebali pismeno izjasniti. 
Predložio je da s materijal za sjednicu pošalje elektroni�kim putem, radi lakše pripreme za 
sjednicu. 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da on a niti njegov zamjenik ne�e biti 
profesionalci, jer su oni redovito zaposleni, ali da �e prema potrebama biti u Op�inskoj 
upravi. Prijedlog za slanje materijala za sjednicu je dobar, te �e se poraditi na tome.  
Vjeran Vrbanec je postavio pitanje da li je naknada na�elniku i zamjeniku na�elnika ostala 
ista ili je promijenjena? 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da se ne�e povisiti, jedino se mogu samo 
smanjiti. 
Danijel Srpak  je postavio pitanje u vezi bankina uz županijsku cestu Frkanovec, Zasadbreg, 
jer su bankine opasne na nekim mjestima, tako da puno niže od asfalta. 
Zoran Šari�  je rekao da je sada u funkciji vije�nika a ne kao ravnatelj ŽUC-a, ali �e 
svejedno odgovoriti. Redoslijed izvo�enja radova se vrši prema prioritetima, prema gusto�i 
prometa, prema ophodnji i drugim faktorima. 
Novak Damir je napomenuo da se  je kamen temeljac za sportsku dvoranu ve� više puta 
postavljao, a nije ni do danas postavljen, te ga zanima da li �e se to uop�e dogoditi, ili nije 
nešto u redu s dokumentacijom? 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da ne može odgovoriti, jer je projekt vrlo 
veliki, ali �e oti�i resursnom Ministarstvu i raspitati se. S obzirom da je primopredaja 
dokumentacije napravljena glavni cilj mu je da se svi zapo�eti projekti nastave. Tako  i 
dogradnja škole i izgradnja sportske dvorane, jer to nije za nikog drugog nego za našu djecu. 
Izvijestio je nazo�ne da je Op�ini Sveti Juraj na Bregu neophodan službenik, komunalni redar 
i da se o�ekuje povratak s bolovanja službenika Vida Mar�eca oko 24. srpnja 2009. godine, a 
ako se još ne�e vratiti, potrebno �e biti nekog zaposliti za obavljanje tih poslova. Još je rekao 
da bivša službenica Vera Grabar traži otpremninu i naknadu za bolovanje više od 90 dana, na 
što mu je odvjetnica odgovorila bismo joj otpremninu trebali isplatiti u visini 1/3 brutto pla�e 
prije odlaska na bolovanje za navršene godine radnog staža u Op�ini Sveti Juraj na Bregu. 
Petra Nedeljko je postavila pitanje zašto sva ku�anstva  na podru�ju Op�ine Sveti Juraj na 
Bregu ne koriste kante za sme�e i upozorila na košnju trave na groblju, jer je vrlo loše 
pokošeno, te je predložila da se upozori grobar da malo pripazi na održavanje groblja. 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da bi to trebala biti obveza svakog ku�anstva 
Op�ine Sveti Juraj na Bregu. Ove godine isti�e ugovor o koncesiji s poduze�em Eko flor plus 
d.o.o. Donji Stupnik, te �e se nakon toga vidjeti da li �e se produžiti ugovor ili �e se odabrati 
novi koncesionar, pa i samim time i obveza svakog ku�anstva za korištenje kante za sme�e. 
Grobar �e se upozoriti na navedeno. 
Zdravko Mohari� je dodao da se je ve� prije razgovaralo da poduze�e GKP �akom d.o.o. 
�akovec preuzme koncesiju u Op�ini Sveti Juraj na Bregu, kad istekne ugovor sadašnjeg 
koncesionara. 
Danijel Krnjak je pitao što se ti�e Domova kulture, da li �e se mo�i što napraviti s obzirom 
da postoje projekti za obnovu istih i bila su planirana sredstva? 



��

�

�

�

Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je odgovorio da traži od predsjednika VMO-a da dostave 
planove za obnovu Domova kulture, te �e se prema tome napraviti redoslijed obnove. 
Dragica Vugrinec je dodala da je potrebno predati zahtjeve i pribaviti potvrde za održavanje 
gra�evine, jer zakon to sada dozvoljava. 
 
 

TO�KA 2. 
USVAJANJE ZAPISNIKA SA KONSTITUIRAJU�E SJEDNICE  

OP�INSKOG VIJE�A SVETI JURAJ NA BREGU  
 

Po istom nije bilo nikakvih prijedloga niti primjedbi, te je donijeta 
 

ODLUKA: Jednoglasno s 12 glasova „za“ prihva�en je zapisnik sa 
konstituiraju�e sjednice. 

 
TO�KA 3. 

PRIHVA�ANJE IZVRŠENJA PRORA�UNA OP�INE SVETI JURAJ NA BREGU 
ZA I. POLUGODIŠTE 2009. GODINE 

 
-predlagatelj je  na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 

 
Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je izvijestio  vije�nike da je izvršenje Prora�una do 30. lipnja 
2009. godine puno manje od predvi�enog godišnjeg plana Prora�una za 2009. godinu.  
Izvršenje Prora�una Op�ine Sveti Juraj na Bregu za I. polugodište je redom pojašnjavao i 
obrazlagao, zaustavljaju�i se na pojedinim stavkama. Konstatirao je da su Ukupno prihodi u 
izvršenju 28,69 %, Ukupno rashodi 24,16 %.  Manjak prihoda iz 2008. godine bio je -
274.640,49 kuna, a sa izvršenjem Prora�una Op�ine Sveti Juraj na Bregu za I. polugodište je 
Višak prihoda je 305.869,77 kuna. 
Izvršenje Prora�una Op�ine Sveti Juraj na Bregu do 30. 06.2009. godine 
daje se Op�inskom vije�u na razmatranje. 
 
 

A. RA�UN PRIHODA I RASHODA 
Plan 2008                       II. Izmjena/dopuna 
6   Prihodi poslovanja                                        10.045.000,00 kuna              2.867.978,71 kuna 
7   Prihodi od prodaje nefinancijske imovine        100.000,00 kuna                    42.323,94 kuna 
3   Rashodi poslovanja                                        3.225.000,00 kuna               2.093.451,99 kuna 
4   Rashodi za nabavu nefinancijske imovine     6.420.000,00 kuna                  236.340,40 kuna 
Razlika – višak/manjak ((6+7)-(3+4))                   500.000,00 kuna                  580.510,26 kuna 

 
 

B. RA�UN FINANCIRANJA 
8   Primici od financijske imovine                                    0,00 kuna                             0,00 kuna 
5   Izdaci za financijsku imovinu i otplate zajmova500.000,00 kuna                           0,00 kuna 
Neto financiranje (8-5)                                           -500.000,00 kuna                           0,00 kuna 
Ukupno prihodi i primici                           10.145.000,00 kuna             2.910.302,65 kuna 
Ukupno rashodi i izdaci                   10.145.000,00 kuna             2.329.792,39 kuna 
Višak/Manjak + Neto financiranje                                    0,00 kuna.                580.510,26 kuna 
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Manjak prihoda iz 2008. godine           - 274.640,49 kuna 
Višak prihoda 30.06.2009. godine          305.869,77 kuna  

 
 
Zoran Šari� je rekao da naprotiv svemu izvršenje prora�una je zadovoljavaju�e, razmatraju�i 
stavku 6111 Porez i prirez na dohodak od nesamostalnog rada u izvršenju od 53,11 %. 
Damir Novak se nije složio s Planom Prora�una za 2009. godinu, za koji je ustvrdio „Budimo 
realni to je bio predizborni Prora�un“. 
Dragica Vugrinec nije prihvatila tu tvrdnju, ve� je predložila da se stavke 63321 Kapitalne 
pomo�i iz državnog prora�una i 63322 Kapitalne pomo�i iz županijskom prora�una zbroje i 
oduzmu od Prihoda, tada je vidljivo da nije nikakav predizborni prora�un, nego stvarni Plan 
Prora�una za 2009. godinu. 
Op�insko vije�e Op�ine Sveti Juraj na Bregu razmotrilo je sve stavke izvršenja Prora�una 
Op�ine Sveti Juraj na Bregu za I. polugodište 2009. godine, te je donijeta  
 

ODLUKA: Jednoglasno s 12 glasova „za“ prihva�eno je izvršenje Prora�una    
Op�ine Sveti   Juraj na Bregu za I. polugodište 2009. godine. 

 
 

 
TO�KA 4. 

DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVA�ANJU NALAZA REVIZIJE 
 

-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 

Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je izvijestio o nalazu Državnog ureda za reviziju, Podru�ni 
ured �akovec. Bio je kod pro�elnika revizije koji mu je rekao da je nalaz za 2007. godinu bio 
jako loš, a nalaz za 2008. godinu, odnosno mišljenje je izraženo uvjetno, što je puno bolje od 
prethodne godine. Potrebno se je  o�itovati na nalaz. Još je rekao da ih je najviše zanimala 
adaptacija Starog Župnog dvora, odnosno kolika su sredstava utrošena za tu investiciju. 
Dragica Vugrinec je rekla da je manje utrošeno za adaptaciju nego bi se gradilo novo. 
Trebalo bi ukupna utrošena sredstva podijeliti na m2 (što cca. iznosi 300 €/m2), a za takav 
objekt kao što je Stari župni dvor, za novo gra�enje bi trebalo utrošiti po m2 od 550-600 €. 
Milan Zanjko je rekao da nitko nije rekao da je preskupo, ve� da u nalazu piše da nije 
provedena javna nabava u skladu sa Zakonom o javnoj nabavi. 
Damir Novak je nezadovoljno  ustvrdio da je nalaz jako loši, te je razo�aran. 
Dragutin Barlek je rekao da je ve� prije trebalo prihvatiti suradnju odre�enih ljudi koji bi 
uvelike pridonijeli da nalaz ne bi bio takav. 
Zamjenik na�elnika Miljenko Januši� je konstatirao da je nalaz od Državnog ureda za 
reviziju, Podru�nog ureda  �akovec dobar u odnosu na 2007. godinu. Istina je da još uvijek 
ima puno nepravilnosti koje �e se u toku nastojati popraviti i držati se zakonskih propisa na 
što upu�uje i sam nalaz. 
Op�insko vije�e Op�ine Sveti Juraj na Bregu je nakon razmatranja i rasprave donijelo  
 

ODLUKU: Jednoglasno s 12 glasova „za“ o prihva�anje nalaza Državnog ureda 
za reviziju, Podru�nog ureda �akovec.  
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TO�KA 5. 
DONOŠENJE ODLUKE O IZBORU POVJERENSTVA ZA 

POLJOPRIVREDU I UTVR�IVANJE ŠTETA OD ELEMENTARNIH NEPOGODA 
-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�, 
na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
 

Na�elnik An�elko Nagrajsalovi� je izvijestio da se za tu�u koja je bila na našem podru�ju nisu 
zasad primale prijave od ošte�enih jer su postoci bili minimalni. Sigurno �e biti proglašena 
elementarna nepogoda za prekomjerne koli�ine oborina – kiša, što je utjecalo na pšenicu i 
druge kulture. Stoga je predložio da se formira Povjerenstvo za poljoprivredu i utvr�ivanje 
šteta od elementarnih nepogoda s tri �lana i to: Milan Zanjko – predsjednik, Stjepan Tomaši� 
– �lan i Petra Nedeljko – �lan. 
Zoran Šari� je predložio da se Povjerenstvo proširi sa predsjednicima VMO-a radi lakšeg 
utvr�ivanja nastalih šteta. 
Damir Novak se je složio sa tri �lana, a po potrebi �e se proširiti. 
Op�insko vije�e Op�ine Sveti Juraj na Bregu je donijelo  
 

ODLUKU: Jednoglasno s 12 glasova „za“ �lanove Povjerenstva za poljoprivredu 
i utvr�ivanje šteta od elementarnih nepogoda   

1. Milan Zanjko – predsjednik,  
2. Stjepan Tomaši� – �lan, 
3. Petra Nedeljko – �lan i 
4.  Svi predsjednici VMO-a Op�ine Sveti Juraj na Bregu. 

 
TO�KA 6. 

RASPRAVA O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
STATUTA OP�INE SVETI JURAJ NA BREGU 

-predlagatelj je na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
-predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je An�elko Nagrajsalovi�,                
  na�elnik Op�ine Sveti Juraj na Bregu 
 

Vije�nici Op�ine Sveti Juraj na Bregu raspravljali su o prijedlogu izmjena i dopuna  Statuta 
Op�ine Sveti Juraj na Bregu, jer su nastale opsežne promjene koje uvjetuju zakonski propisi, 
te je potrebno još poraditi na istom.  
Op�insko vije�e je zaklju�ilo da se po toj to�ki prekine daljnja rasprava i nastavi  na 
slijede�oj sjednici Op�inskog vije�a Op�ine Sveti Juraj na Bregu, do tada �e se pripremiti 
novi prijedlog  novog Statuta Op�ine Sveti Juraj na Bregu i donijeti odluka o prihva�anju 
novog Statuta Op�ine Sveti Juraj na Bregu. 
 
Dovršeno 22:10 sati 
 
         PREDSJEDNIK  
              OP�INSKOG VIJE�A 
                                 Marijan Rodinger 


